
PROTOKOLL nr 31

vid sammanträde den 10/3/59 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse på Stadion.

Närvarande: hela överstyrelsen jämte Bertil Norden
skjöld, Arne Grunander, Gunnar Lundqvist och Bo 
Hedvall.

§ 274.
Ordförandeförklaring:

Sägande sig ha erfarit viss fundersamhet med anledning av sin Sovjet
resa med det kombinerade ishockeylaget (DIF-Södertälje) hos de hemmavarande 
ÖS-ledamöterna förklarade ordföranden, att det kanske varit fel av honom 
att utan i vanlig ordning ha låtit föredra ärendet vid ett sammanträde 
inom ÖS accepterat att följa med på denna resa.

§ 275.
Guldmedaljerna:

Frågan om de för S. Parling, G. Sandberg, S. Johansson och L. Björn 
beslutade guldmedaljerna (§ 248 i protokoll nr 28) togs med anledning av 
en skrivelse från Norén upp till förnyad behandling och diskussion. Be
slöts att ej gå med på Noréns förslag att riva upp det tidigare beslutet. 
Häremot reserverade sig Norén.

§ 276.
Föredragningslista 
till årsmötet:
Förslag till dagordning för årsmötet den 12/3 föredrogs och i och med 

att den var uppgjord i enlighet med stadgarnas krav godkändes den.
Den ekonomiska delen av årsberättelsen förelåg klar i koncept, medan 

den idrottsliga delen av samma årsberättelse var under arbete. Se tillägg
i slutet av detta protokoll!
Nya SM-titlar:

Beslöts ta till protokollet de nya SM, som vunnits till Djurgården i 
samband med bordtennis-SM: lag-SM för damer (Siv Pettersson, Elisabeth 
Thorsson, Signhild Tegner med Ing-Britt Molin som lagledare), mixed (Björ
ne Mellström, Elisabeth Thorsson), damdubbel (Signhild Tegner tillsammans 
med sin DIF ej representerande syster Birgitta) samt herrsingel (Björne 
Mellström).

§ 278.
Nej för "Brunte":

Sedan det kontrollerats, att Gun "Brunte" Enström häromåret erhållit 
bronsmedalj, beslöts att för året avslå damsektionens förslag till utmär
kelse för hennes del. Tas upp i samband med 70-årsjubiléet.

§ 279.
Omöjlig fotbollsturné:

Sedan även S. Bergh från fotbollsstyrelsen infunnit sig lämnades en re
dogörelse för den planerade fotbollsturnén till Israel, Turkiet och Grek
land. Genom omöjligheten ordna valutafrågan för de två förstnämnda län
derna framstod det för de närvarande fotbollsrepresentanterna som föga 
tillrådligt, att turnén blev av i enlighet med de tidigare planerna. Med 
anledning härav beslöt ÖS ej ge sanktion för detta projekt. En annan sträck
ning av turné-planen kunde möjligen tänkas. I bakfickan hade fotbolls
ledarna alltjämt projektet med en färd till Australien.
Meddelades från fotbollshåll, att den italienska klubben Lane Rossi nå

got mjuknat i fallet Jan Aronsson och att en överenskommelse snart kunde 
beräknas komma till stånd omfattande bl.a. ett besök i Sverige av L.R.



-2- (ÖS-protokoll nr 32 den 10/3/59)

§ 280.
Skrivelse från Nisse Ramm:

Med anledning av en skrivelse från Nisse Ramm med protest mot vissa for
muleringar i en artikel av boxordföranden Bengt Modigh i senaste årgången 
av Djurgårdaren meddelade sig sekreteraren ha varit i kontakt med brev
skrivaren och därvid funnit, att ärendet kunde redas upp utan inskridande 
från ÖS. Sekreteraren fick därför i uppdrag handlägga saken.

§ 281.
Diplom-text:

Återknytande till i § 275 omnämnda guldmedaljer diskuterades lämpligaste 
texten till de medaljerna åtföljande diplomen och beslöts densamma skulle 
vara följande: Till N.N. för idrottsliga framgångar.

§ 282.
Inför årsmötet:

Sedan det erinrats om den för ÖS före årsmöte fastställda träffen med 
middag på Gillet, meddelade Norén sig förhindrad att deltaga i denna pga 
sina plikter inom Sällskapet Gamla Djurgårdare. Åtog sig ordföranden att 
kalla den såsom mötesordförande aktuelle Hans Garpe till nämnda middag 
för genomgång av aktuella ärenden.
Konstaterades att överstyrelsen kommit till sista punkten på sitt sista 

sammanträde under det gångna verksamhetsåret och förklarades härmed dagens 
möte avslutat.

Komplettering till § 276:

Föredrog sekreteraren den omredigering av sitt stadgeändringsförslag, 
som han på direktiv av sammanträdet mellan ÖS och sektionsstyrelserna 
låtit verkställa, och diskuterades härefter om ÖS skulle göra motionen 
till sin. Även om sammanträdet i största allmänhet ansåg motionen kunna 
i princip tillstyrkas, beslöts att sekreteraren skulle få personligen 
stå ansvarig för motionen inför årsmötet.


